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Uvnitř čísla: 



Vánoční slovo starosty

 Vážení občané obce Valy, 

nastává opět sváteční čas, které pro většinu z nás patří k nejkrásnějším v roce . K tomu ještě 
nakoupit dárky , sehnat stromeček, kapra a napéct cukroví . Někdy to je pěkný shon a mnozí 
z nás, ale především ženy , si možná oddychnou až po štědrovečerní večeři .

Věřím, že rozsvícený stromeček a radost z rozdaných dárků bude pro Vás odměnou a 
potěšením .

Při vánočním rozjímání nezapomínejme na sví blízké. Ne pro všechny byl uplynulý rok 
radostný a mnozí z nás přišli i o své nejbližší . Radost se ale znásobí v rodinách kde pod 
letošním stromečkem přivítají nový život .

Když pohlednu zpět do průběhu letošního  roku tak musím říci, že máme za sebou spoustu 
práce , je pochopitelné, že ne vše se podařilo .I úkoly na první a většinou povrchní pohled 
snadné se mohou  při vlastní realizaci stát velmi komplikovanými. Důležité však je vzájemné 
porozumění , tolerance k potřebám ostatních . V příštím roce náš čeká spousta nových úkolů a 
věřím že je společně zvládneme. Přeji nám všem , vážení spoluobčané , abychom měli sílu 
bojovat za věci veřejné , abychom měli pochopení pro potřeby druhých a odvahu vystoupit 
proti křivdám a nespravedlnostem .

Vážení spoluobčané , dovolte , abych Vám jménem vedení obce a jménem svým poděkoval 
za podporu naší práci. Zvláště děkuji všem občanům , kteří se aktivně zapojili do práce pro 
obec. Rád bych Vám popřál krásné Vánoce , pohodu a šanci pořádně si odpočinout od 
každodenních starostí . Do nového roku Vám přeji hodně zdraví , štěstí, elánu a optimismu .

 Veselé Vánoce a šťastný nový rok 2010 vážení  !  

 

                                                                                                       Dušan Doležal 

                                                                                                        starosta obce 

Z jednání zastupitelstva

Ze dne 4.11.2009
Zastupitelstvo projednalo: Zastupitelstvo  schválilo:
- MŠ Valy –informace, příprava rozpočtu - Rozpočtové opatření č.7/209 ( dotace z ÚP)
- Novela zákona o dani z nemovitosti
- Svoz odpadů (sběr šrotu)
- Uzavření přístupových cest ke hřiši ( ing.Jezdinský)
- Provoz trhů
- Rozpočtové opatření č. 7/2009
- Kontrola, příprava rozpočtu
- Přeměření limitu hlučnosti
- Informace ohledně rekonstrukce RD č.p.35
- Zimní údržba



- Finanční a kontrolní výbor, kontrola dokladů

Ze dne 25.11.2009
Zastupitelstvo projednalo: Zastupitelstvo  schválilo:
- Uzavření smlouvy o přijetí kontokorentního úvěru - Finanční příspěvek pro tým starší přípravky 
- Dotace POV   TJ Valy 5000,- Kč ( zimní soustředění v 
- Zimní údržba – novela zákona   turistickém středisku „Poslední Míle)
- Prodloužení dohody o vytvoření prac. příležitostí  - Uzavření smlouvy o přijetí kontokorent. 
- Příprava rozpočtu     úvěru od České spořitelny a.s. na částku 
- Vyčištění Veselského potoka    40000,- Kč se splatností do 1 roku a zajiště-
- Nákup 5 účetních programů pro potřeby úřadu    ného budoucími příjmy obce
- Nákup užitkového vozu pro potřeby obce -  Uzavření smlouvy o dílo na zajištění zimní
- Příkaz k provedení inventarizace    údržby chodníků o celkové délce 2,5 km

    s firmou Autobazar Koukol Milan.
- Termín schůze 30.12 09 od 17.00 hod.
- Nákup účetních programů za částku 32000,-
- Nákup užitkového vozu Fiat Ducato 2,5D pro 

      potřeby obce za cenu 35000,- Kč

Ze dne 10.12.2009
Zastupitelstvo projednalo: Zastupitelstvo  schválilo:
- Informace o přípravě rozpočtu                        -  rozpočtové změny
- Rozpočtové změny     -  ceník hrobového místa – 67,- Kč/m
- Ceník pronájmu hrobového místa         za rok na 10 let
- Informace z jednání SOP, MPŽH dne 9.12.09    ) 
- Rozhodnutí soudu (ing. Jezdinský)  

    

Jednání zastupitelstva jsou veřejná, konají se každé 3 týdny. Program zasedání je zveřejněn 
na úřední desce OÚ.

Místní poplatky :

 

pro rok 2010 zůstávají poplatky nezměněny o proti roku 2009

 

Komunální odpad  - 500,-Kč fyzická osoba , která má v obci trvalý pobyt.

Nemovitost sloužící k individuální rekreaci : 500,-Kč za nemovitost 

Splatnost : Jednorázově nejpozději do 31.3. 2010 nebo ve dvou stejných splátkách splatných 
do 31.3.2010 a 30.9.2010 .

Po zaplacení poplatku bude vydána registrační známka . Bez označení nádoby registrační 
známkou nebude majitelům nemovitostí po 31.3.2010 svážen komunální odpad. 

( Za rok 2009 doplatila obec na pokrytí nákladů částku 72.000,-Kč ze svého rozpočtu )



 

Pes - 50,-Kč za kus 

Splatnost: Jednorázově nejpozději do  31.3.2010 

 

Stočné : 400,-Kč fyzická osoba , která má v obci trvalý pobyt .

Nemovitost sloužící k individuální rekreaci : 400,- za nemovitost .

Splatnost : do konce listopadu 2009 

( Za rok 2009 doplatila obec na pokrytí nákladů částku 100.000,-Kč ze svého rozpočtu 

Obec pro následující období zavedla možnost bezhotovostní úhrady místních poplatků. Pokud 
budete hradit poplatky bankovním převodem tak na účet 1205473359/0800, jako 
variabilní symbol je nutné uvést číslo popisné a do správy pro příjemce jméno osoby 
která úhradu provádí . V případě nejasností kontaktujte účetní obce pí. Petržilkovou na mob.: 
602103557 

Nové nájemní smlouvy na hroby 

   hřbitov   Lepějovice  

 

Oznamujeme občanům, že v roce 2010 je třeba uzavřít nové smlouvy

na pronájem hrobových míst.

Prosíme tedy občany, kterých se týká pronájem hrobových míst na tomto hřbitově, aby se 
pokud možno do konce února 2010 dostavili na OÚ Valy (v úřední den), abychom mohli 
sepsat nové nájemní smlouvy na další období a zřídit aktuální evidenci všech hrobů.

Poplatky za pronájem a užívání se budou vybírat až v roce 2010 ( květen – červen ) . Nyní se 
jedná pouze o nutnou administrativu 

(sepsání smluv a evidenci).

                             

                                  Dušan Doležal – starosta obce



Ceník pronájmu hrobového místa na veřejném pohřebišti

( Lepějovice ) obce Valy

 

schválený usnesením Zastupitelstva obce Valy č.15/2009 ze dne 10.12.2009

 

Dle  výměru MF č.01/2007 ze dne 6.12.2006 s platností od 1.1.2007 je stanovena pro obce do 
1000 obyvatel stanovena cena 5,-Kč /m2 hrobového místa 

 

Náklady na správu hřbitova      ročně      činí :   10.000,- odvoz odpadu ,

                                                                 cca 5000,- údržba přilehlých prostor .

 

Počet hrobových míst 162

 

Částku cca 5000,-Kč na údržbu přilehlých prostor obec nebude započítávat do poplatku za 
hrobové místo a tyto služby budou hrazeny obecním rozpočtem .

 

Výpočet : 10.000Kč/ 162 hrobových míst = 62,-Kč / rok a m2 + 5,-Kč dle výměru      MF  

                    celková cena za rok/m2 i započatý činí      67Kč.   

 

Poplatek se bude vybírat na 10let 



Informace o vypouštění odpadních vod v obci Valy 

 

Napojení na kanalizační řád obce Valy ukončen ČOV

 

            Povinnost napojení nemovitosti na kanalizaci zakončenou čistírnou odpadních vod v 
obci v případě, že je to technicky možné, stanoví zákon o vodovodech a kanalizacích 
č.274/2001 Sb. o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu v platném znění.   V § 3 
odst.8) je uvedeno, že obec může přenesené působnosti uložit vlastníkům stavebního 
pozemku nebo staveb, na kterých vznikají nebo mohou vznikat odpadní vody, povinnost 
připojit se na kanalizaci.                   

            V případě, že na kanalizaci nejste zatím napojeni a máte svedeny odpadní vody do 
žumpy na vyvážení, je nutno tyto odpadní vody odvážet na čistírnu odpadních vod a mít 
doklad o jejich nezávadné likvidaci. V případě, že odvádíte odpadní vody z Vaší nemovitosti 
do septiku s přepadem do trativodu nebo vodního toku, je Vaší povinností mít povolení 
k vypouštění odpadních vod, dle § 8 zákona o vodách č.254/2001 Sb. v platném znění, vydané 
vodoprávním  úřadem (Městský úřad Přelouč, odbor stavební a vodoprávní). V opačném 
případě, se vystavujete nebezpečí uložení finanční sankce. 

            Dále konstatujeme : 

1/ Obec usnesením zastupitelstva obce  ze dne 22.11.2007 schválila vybírání stočného v obci 
dle směrných čísel uvedených v příloze č. 12  ve vyhlášce č.428/2001 Sb. v platném znění. 
Toto je v souladu jak s touto vyhláškou, tak se zákonem č.274/2001 Sb. o vodovodech a 
kanalizacích pro veřejnou potřebu v platném znění. Není-li množství odpadních vod měřeno 
předpokládá se, že odběratel vypouští do kanalizace takové množství vody, které podle 
zjištění na vodoměru nebo podle směrných čísel (vyhl. č.428/2001 Sb. příloha č.12) odebral 
z vodovodu nebo ze studny či jiných zdrojů, takto zjištěné množství je podkladem pro 
vyúčtování stočného.        

 

2/ Vybírání stočného dle směrných čísel je prováděno vzhledem k tomu, že obec nemůže 
vybírat stočné dle vodoměru, umístěného ve Vaší nemovitosti, neboť tento je ve vlastnictví 
VAK Pardubice a.s. a ne ve vlastnictví obce. Dále má v obci část  nemovitostí i vlastní studny 
z kterých je odebírána voda. 

 3/Další povinností ze zákona je sepsání písemné smlouvy mezi dodavatelem a odběratelem 
pro všechny připojené nemovitosti.                                                                                           

                                                                                                   Dušan Doležal   
                                                                                                    starosta obce



SDH

V ohlédnutí za činností SDH tentokrát nebudeme vzpomínat na závody, které v letošním roce 
proběhly, neboť z organizačních a personálních důvodů se SDH Valy bohužel nemohly tento 
rok  do  okrskové soutěže  zapojit.  To  však  neznamená,  že  se  v rámci  sboru  dobrovolných 
hasičů nedělo nic – jen jsme se letos zaměřili na jiné aktivity než závodění. 
Na  jaře  jsme  ve  spolupráci  s obcí  Valy  uspořádali  již  tradiční  Hasičský  ples  v sále  na 
Klenovce a ten, kdo se zúčastnil, může potvrdit, že o dobrou zábavu nebyla nouze. Tudíž už 
se  všichni  můžeme  těšit  na  ples  další.  Samozřejmě  myslíme  i  na  děti,  a  tak  další  akce 

Rozloučení s Babím létem a Mikuláš proběhly též 
pod  taktovkou  SDH.  Prvně  zmíněná  akce  se 
setkala  s velkým  ohlasem,  jak  od  dětí,  které  si 
užívaly diskotéku a další různé pro ně připravené 
kratochvíle, tak i od dospělých, neboť počasí nám 
přálo,  bylo  co jíst  i  pít,  a  tak  se  v areálu  tržiště 
nakonec  sedělo  dlouho  do  noci.  Mikulášská 
nadílka  se  také  vydařila,  v čertově  pytli  naštěstí 
neskončilo žádné valské dítko. 
Kromě zábavy je také potřeba občas přiložit ruku 

k dílu,  ani  v tomto  ohledu  jsme  nezůstali  letos  pozadu.  Hasiči  jako  tradičně  organizovali 
odvoz  železného  šrotu  a  také  pomáhali  v pročišťování  značně  zanesené  struhy 
v novostavbách.
Závěrem bychom Vám všem chtěli  popřát  klidné prožití  vánočních  svátků,  hodně zdraví, 
štěstí  a  lásky  do  nového  roku,  a  také  hodně  zdaru  a  pevné  vůle  v plnění  novoročních 
předsevzetí. Co se týče nás, rádi bychom se příští rok aktivněji zapojili do hasičských soutěží, 
tak snad budeme schopni toto předsevzetí dodržet. 

Fotbal

Blíží se konec roku 2009 a proto jsem byl požádán o rekapitulaci fotbalového  dění v klubu TJ 
Valy.

Tento rok byl pro nás  všechny hodně náročný a stresující.Přišli jsme o občerstvení ,které 
zajišťoval  Hostinec na hřišti,toalety s přípojkou vody a oddíl dorostu,který se nám věkově 
rozpadl.Naopak se nám podařílo založit přípravku do 10 let a to díky Květoslavu Košařovi.

Občerstvení bravurně  zastoupil Karel Novotný,kterému bych chtěl za celý výbor moc 
poděkovat .Toalety s přípojkou zase obstaral OU Valy,všem bych chtěl opět moc 
poděkovat,protože bez této pomoci  by fotbalový klub nemohl fungovat.Dorost se nám 
podařilo sloučit s SK Starý Máteřov,který bojuje za Valy a to na  výborném  3 místě.

Když bych měl shrnout fotbalové umístění zbylých našich klubů,tak Valy A jsou zatím na 12 
místě s 12 body,Valy B na skvělém 2 místě s 25 body a náš benjamínek přípravka  10 
místo,ale s úžasným nasazením.



Tento rok je rok hospodářské krize,která se razantně dotkla i TJ Valy.Přišli jsme o výraznou 
část sponzorů,tím nám vznikly značné finanční problémy.Chyběla nám polovina rozpočtu,bez 
ní by se TJ Valy museli odhlásit z krajské soutěže.Na Valné hromadě se podařilo schválit 
navýšení hráčských  a částečně i členských příspěvků.Dále se podařilo najít nového 
výrazného sponzora a to Jana Kutílka,kterému patří velký dík celého oddílu.Těmito kroky 
jsme mohli zůstat v krajské soutěži.Hlavním sponzorem je již několik let OU Valy,tímto bych 
chtěl poděkovat starostovi a celému výboru za projevenou přízeň a všichni doufáme ,že bude i 
v dalších letech,protože TJ Valy je nedílnou součástí valského života a sportu pro okolní 
vesnice.

Závěrem bych chtěl poděkovat celému výboru,hráčům a příznivcům  TJ Valy, za práci a čas 
který věnují klubu,protože bez nich by TJ Valy nemohla fungovat.Děkuji všem fanouškům za 
návštěvnost při zápasech a doufám, že se budeme potkávat i příštím roce při nejmasovější hře 
v republice a to na fotbale.

Přeji všem Krásné Vánoce a šťastný Nový Rok.

Michal Nejedlo

Předseda TJ Valy






